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Slavnostní zahájení provozu odlehčovacího 
fotbalového hřiště s umělým povrchem

V neděli 15. května 2016 uspořádala obec Suchohrdly společně s TJ Suchohrdly, z. s. 
na místním fotbalovém hřišti za účasti pozvaných hostů slavnostní zahájení provozu 
odlehčovacího fotbalového hřiště s umělým povrchem. 
� Další�informace�čtěte�na�str.�17

Foto�František�Střecha,�Znojemský�týden



Starostovo okénko
Vážení spoluobčané, 
když jsem se zamýšlel nad obsahem „Staros-

tova okénka“, byl večer, seděl jsem na terase a 
popíjel skleničku vína. Rád bych tuto rubriku vy-
užil k tomu, abych se s vámi společně zamýšlel 
nad otázkami, které nás všechny možná zajímají 
a třeba i tíží, nebo nad tím, co tíží a dělá vrásky 
mně, starostovi obce.

Když jsem nastoupil do úřadu jako již třetí 
starosta obce během roku a půl působení nového zastupitelstva, moc dobře jsem se 
necítil, moje pocity byly dost smíšené. Věděl jsem však, že mám za sebou členy rady 
a další členy zastupitelstva, kteří moji kandidaturu na post starosty při hlasování pod-
pořili, což mi dodávalo značnou sílu a energii. Chuť aktivně pracovat pro obec jsem měl 
v podstatě od začátku svého působení v Suchohrdlech a teď mám šanci to dokázat. 
Velice rychle po nástupu do funkce jsem pochopil, že jinak se člověk na dění v obci 
dívá očima občana a do jisté míry i zastupitele či radního, a jinak z pozice starosty. Něk-
terým z vás už jsem to měl možnost říct osobně. Starosta je ten, kdo musí komunikovat  
s celým zastupitelstvem, výkonnými orgány, se zaměstnanci úřadu, ale hlavně, a to 
bych podtrhl, s vámi občany, a to bez výjimky.

Vyslechnu každého z vás, stačí jen zaklepat na dveře kanceláře. Pokud zrovna nebudu 
mít jednání, jsem vám k dispozici, a jak s úsměvem říkám, 24 hodin denně, 365 dní  
v roce. Ne všechny problémy, přání, požadavky či návrhy vám budu umět splnit, ale 
podle závažnosti o nich rozhodnu buď sám, nebo prostřednictvím rady či zastupitel-
stva. Ujišťuji vás, že všechna rozhodnutí budu směřovat ku prospěchu obce, jejímu 
zviditelnění vůči okolí a zvelebení. Můj hlas nedostane žádný návrh, který bude pouze 
ku prospěchu jednotlivce. Pro co naopak vždy zvednu ruku bude návrh, který přinese 
užitek nám všem, naší obci. Každý máme právo něco navrhnout, říci, ale jistě chápete, 
že musí být někdo, kdo všechny tyto naše návrhy a názory seskupí, utřídí a dá jim jistý 
směr zájmu. Nebudu to já sám – budou to páni radní či členové výborů a komisí, kteří 
vše zpracují a předloží ke schválení nejvyššímu orgánu obce, kterým je pochopitelně 
zastupitelstvo. 

…a ještě mě trápí něco, proti čemu je velice složité bojovat. Je to šuškanda, šíření 
poplašných zpráv a polopravd po obci. Ty od nepaměti tíží asi každé zastupitelstvo  
v kterékoliv obci a nás trápí a provází od začátku působení také. Pokud kohokoliv z vás 
zajímají úplné informace, nehledejte je pokoutně a přijďte si pro ně přímo za mnou.
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Důležitá usnesení ze zasedání
Zastupitelstva obce
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Dětem začínají za pár dní prázdniny, nás dospělé čeká čas dovolených. Dovolte mi 
popřát vám všem pěkné léto a ať se šťastně a ve zdraví vrátíte zpět do naší obce.

 Ing. Martin Paul
� � starosta�obce

19. zasedání Zastupitelstva obce Suchohrdly ze dne 11. 3. 2016:
• ZO schvaluje „Dodatek ke smlouvě o nakládání s komunálními odpady č. S005310063 
 mezi obcí Suchohrdly a společností FCC Znojmo, s. r. o.“;
• ZO schvaluje Smlouvu o vkladu majetku č. X/2016 – „Obytný soubor Suchohrdly – 
 Lokalita Pálava I., prodloužení veřejného vodovodu a splaškové kanalizace“ na parc.  
 č. 2304/3, 2305/1, 2302/2, 2300/2, 515/5, 513, 514, 713/33, 713/37, 713/38, 2291 a 2152  
 k. ú. Suchohrdly u Znojma, do hospodaření zájmového sdružení obcí VODOVODY A 
 KANALIZACE ZNOJEMSKO. Hodnota takto vkládaného majetku činí 1 079 086,47 Kč;
• ZO schvaluje Smlouvu o vkladu majetku č. X/2016 – „Obytný soubor Suchohrdly – 
 Lokalita Pálava II., prodloužení veřejného vodovodu a splaškové kanalizace“ na parc. 
 č. 713/37, 2300/5, 2302/19, 2309/5, 2313 a 2336 k. ú. Suchohrdly u Znojma, do hospo- 
 daření zájmového sdružení obcí VODOVODY A KANALIZACE ZNOJEMSKO. Hodnota 
 vkládaného majetku činí 212 000,00 Kč;
• ZO pověřuje starostu Ing. Martina Paula k zastupování obce, který bude v sou- 
 ladu s ustanoveními zák. č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu ve  
 znění pozdějších předpisů (Stavební zákon) spolupracovat s pořizovatelem v pro- 
 cesu pořizování územně plánovací dokumentace pro obec Suchohrdly.

20. zasedání Zastupitelstva obce Suchohrdly ze dne 29. 3. 2016:
• ZO schválilo rozpočet obce Suchohrdly na rok 2016,  závazný ukazatel pro čerpání  
 byl stanoven paragraf.
• ZO schvaluje záměr prodeje části pozemku parc. č. 351/1 v šíři 1 m a délce 25–55 m při 
 hranici pozemku parc. č. 353/1  za cenu 600 Kč/m2 bez DPH;
• ZO schvaluje záměr prodeje části pozemku parc. č. 38, 37 a 35 za cenu 180 Kč/m2 bez 
 DPH;
• ZO schvaluje směnu pozemků parc. č. 59/14 o výměře 22 m2 a parc. č. 59/11 o výměře 
 55 m2 dle geometrického plánu 1245-607/2014, vyhotovil Zdeněk Popelka, GAK – geo- 
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 metrické práce, 515/241745, Dvořákova 21, 669 02 Znojmo, s doplatkem 8 250 Kč bez 
 DPH za rozdíl výměr 33 m2;
• ZO schvaluje záměr koupě části pozemku parc. č. 207/1 za cenu 170 Kč/m2 bez DPH.

21. zasedání Zastupitelstva obce Suchohrdly ze dne 23. 5. 2016:
• ZO schvaluje dodatečné povolení stavby rekreačního objektu na pozemku parc.  
 č. 2613, 2610 v k. ú. Suchohrdly u Znojma za předpokladu dodržení regulativu vyplý- 
 vajícího z územně plánovací dokumentace;
• ZO schvaluje „Školné“ na školní rok 2016/2017 ve výši 300 Kč;
• ZO schvaluje „Vzdání se uplatnění předkupního práva ve věci nemovitostí budov  
 č. p. 297 na pozemku parc. č. 743/38, 743/31 a 743/32 k. ú. Suchohrdly u Znojma“ 
 viz Kupní smlouva (hala Suchohrdly) dle § 2079 a násl. zákona č. 89/2012 Sb., občan- 
 ského zákoníku, v platném znění, uzavřenou níže uvedeného data mezi Erste Group 
 Immorent ČR s. r. o., IČ: 25118749 a Znora spol. s r. o., IČ 46994114. Kupní cena nemo- 
 vitosti je 17 mil. Kč bez DPH;
• ZO schvaluje podání žádosti projektu „Preventivní protipovodňová opatření“. 
• ZO uzavírá projednání závěrečného účtu vyjádřením souhlasu s celoročním hospo- 
 dařením s výhradami, na základě nichž přijímá územní celek opatření potřebná  
 k nápravě zjištěných chyb a nedostatků;
• ZO schvaluje účetní závěrku za rok 2015;
• ZO byla předložena Inventarizační zpráva za rok 2015 o inventarizaci majetku a závaz- 
 ků k 31. 12. 2015;
• ZO schvaluje Rozpočtové opatření č. 2;
• ZO schvaluje dotaci vyplývající z Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace č. 1/2016 
 podle § 10a a násl. zákona 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních roz- 
 počtů, ve znění pozdějších předpisů a to mezi obcí Suchohrdly, IČ: 67024645 a TJ 
 Suchohrdly, IČ: 45669686, a to ve výši 150 000 Kč.

Každému, kdo šel na procházku k novému Biocentru, se na první pohled naskytl 
krásný pohled na nově vybudovanou vodní plochu. I já jsem byl nadšený. Druhý pohled 
už ale možná není tak idylický.

Dobšický potok protékající obcí a údolím Pod Hájkem je od loňského roku zdrojem 
přítoku do nově vybudovaného vodního díla v naší obci. Projekt za několik milionů ko-

Máme rybník za 6 milionů, ve kterém se 
nevykoupeme a nezachytáme si ryby!!!
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run, hrazený z finančních pros-
tředků OPŽP MŽP, dal vzniknout 
Biocentru s desetiletou udržitel-
ností. Skládá se z tůně, mokřadu 
a končí rybníkem.

Potok, řeka, rybník či přehra-
da, jakákoliv vodní plocha působí 
na většinu lidí blahodárným a 
uklidňujícím dojmem. Z tohoto 
důvodu také v posledních le-
tech dochází k nárůstu výstavby 
jak malých jezírek u rodin- 
ných domů, tak budování 
nových rybníků, a to v lokalitách, kde se historicky rybníkářství dařilo, ale i ve zcela 
nových oblastech. Větší vodní plochy vznikají většinou tam, kde je zajištěný dostatečný 
přítok a tedy i odtok vody. Zadržet vodu v daných lokalitách je jistě dobré a přináší 
to spoustu výhod a užitku pro životní prostředí. Nehledě na to, že spousta těchto 
převážně veřejných vodních děl je podporována z finančních prostředků EU. Všechna 
vodní díla, která jsou dobře naprojektována, zasazena do prostředí, které je k tomu 
předurčeno, následně i splňují svůj účel.

Nemusíme si brát na pomoc odbornou literaturu, abychom zjistili, že tam, kde voda 
„stojí“, tedy neproudí, vznikne dříve či později problém. Nejsem odborník na vodoteče 
ani na rybníky, ale i jako laik vidím, v jakém dlouhodobě neutěšeném stavu je náš 
potok, kolik vody jím protéká v průběhu roku a co všechno je do něj sváděno. Vody  
v potoce je málo a krom nárazových přívalů vody ani nikdy víc nebude, a to už i proto, 
že se voda nemá brát odkud.

Když na jaře roztál sníh a rozmrzla půda, naše Biocentrum se naplnilo až po okraj 
vodou. Dalo by se očekávat, že nastal ideální stav. S naplněním rybníka však záhy nas-
taly i první problémy. U pravého okraje na vnější straně hráze se objevily průsaky a 
později tři prameny unikající vody z rybníka. Příčiny hledáme, jsme ve spojení jak se 
zřizovatelem díla, tak s dozorem stavby a k posouzení tohoto vzniklého problému 
jsme přizvali i nezávislého odborníka na vodní stavby. Rozebrání a znovu zhutnění čás-
ti hráze se zatím jeví jako nezbytné.

S příchodem teplejšího období dochází také ke snížení přítoku vody do celého Bio-
centra. Přirozený úbytek vody a pokles hladiny téměř o metr vodního sloupce ukazuje 
na další problém. Ohřívání vody je příčinou následné tvorby řasy a jejího zahnívání. Stej- 
ně tak chybějící osádka ryb, která by požrala zárodky hmyzu (hlavně komárů), bude 

Foto�Nikol�Paulová



6 2/2016

mít za následek zvýšení výskytu 
této „havěti“. Obávám se, že to 
za nedlouho nejvíce pocítí oby-
vatelé domů v okolí Biocentra.

Jelikož v projektu Biocentra 
nebylo plánováno s finančními 
prostředky na zalesnění nově 
vzniklých strání, na vybudování 
zpevněné stezky a případného 
zázemí, postrádám najednou i 
význam a cíl využití tohoto pro-
jektu pro občany obce, příp. 
pro turisty. Finanční prostředky 

vložené ze strany obce jako nutná spoluúčast v projektu je pasivum, za které mohla 
být vybudovaná komunikace či hřiště pro aktivní odpočinek.

Svým příspěvkem bych chtěl upozornit na skutečnost, že i původně dobře míněný 
rybník (který tam v historii v mnohem menším rozsahu byl) nebude přinášet jen 
potěšení, ale hlavně velké starosti a s tím spojené neplánované výdaje z obecní poklad-
ny. 

 Ing. Martin Paul
� starosta�obce

V současné době je v naší obci instalované protipovodňové opatření, které tvoří 
jednak rotační siréna napojená na Jednotný� systém� varování� a� informování spravo-
vaný HZS, a zastaralý drátový rozhlas, který ale nepokrývá celé území obce a pro 
informování obyvatelstva při krizových situacích je zcela nevyhovující. Protože byla 
obec v minulosti několikrát zasažena povodní (nejvýznamněji v letech 2002 a 2010), je  
s ohledem na stále trvající riziko důležité současný stav systému řešit. 

Východiskem z nevyhovující situace by mohla být instalace lokálního výstražného 
a varovného systému, jehož pořízení by mohlo být spolufinancováno z Operačního 
programu Životní prostředí s 30% spoluúčastí obce. Nový bezdrátový místní infor-
mační systém by obsahoval vysílací ústřednu, bezdrátové hlásiče, reproduktory, 
vodoměrnou stanici (ultrazvukové čidlo) a vodoměrnou lať.

Dalším krokem při modernizaci obce a vytváření kvalitního systému informova-

Foto�Nikol�Paulová

Žádosti o poskytnutí dotací
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nosti občanů by se mohla stát instalace nových interaktivních elektronických úřed-
ních desek, které by nahradily současné vývěsky papírových dokumentů. Tento 
systém může uživatelům na obou jeho stranách přinést řadu výhod – pro veřejnost 
pohodlný způsob vyhledávání a filtrování aktuálních informací, nepřetržitý přístup, 
vzdálená správa šetřící čas a finance, přehledná a automatická evidence dokumentů 
pro pracovníky Obecního úřadu. Pořízení tohoto systému by mohl být financováno 
z Integrovaného regionálního operačního programu, výzvy Specifické informační a 
komunikační systémy a infrastruktura. Spoluúčast obce na tomto projektu by byla de-
setiprocentní. 

Přestože jsou oba projekty relativně finančně náročné, znamenaly by pro obec 
rozšíření a zkvalitnění informačních kanálů, vedle internetových stránek, mobilní ap-
likace Česká obec a Suchohrdelského zpravodaje. Zadávací dokumentace byla podaná, 
teď už bude záležet pouze na tom, zda nám jako obci budou dotační tituly přiznány, 
případně zda je ZO odsouhlasí.

 Ing. Martin Paul
� starosta�obce

Začátkem jara jsme změnili systém poskytování ubytování v Havranově domě. Regis- 
trací na portálu Booking.com, online systému rezervace ubytování, přes který nabízejí 
své služby různá ubytovací zařízení z celého světa, se nám podařilo zvýšit jeho obsa-
zenost a využití. Ubytovat se k nám od té doby přijeli kromě našinců návštěvníci až  
z Anglie, Ruska, Srbska, Sloven-
ska nebo Polska, díky kterým 
máme na uvedeném webovém 
portále celkové hodnocení 
poskytovaných služeb krásných 
8,5 bodu z celkem 10 možných. 
Rádi bychom do budoucna 
rozšířili kapacitu ubytování 
o další pokoje a doprovodné 
služby, jako např. možnost stra-
vování, grilování, zakoupení 
nápojů, návštěva vinárny apod. 
Do konce prázdnin bude dokon- Foto�Jan�Kutner,�DiS.

Ubytování v Havranově domě jde do světa
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čena oprava havarijního stavu balkónu při vstupu do ubytovny a v parku bude 
dořešeno zábradlí, abychom zvýšili bezpečnost pohybu zejména malých dětí podél 
vybudovaných stezek. Havranův dům tak snad konečně přestane svým provozem za-
těžovat rozpočet obce, ale začne sám na sebe vydělávat! 

Systém rezervací si můžete prohlédnout na adrese http://www.booking.com/hotel/
cz/hostel-suchohrdly.html.

 Jan Kutner, DiS.
� místostarosta�obce

Ve středu 18. května se v místním Kulturním domě veřejně projednával návrh nového 
územního plánu, který pořizuje MěÚ Znojmo, jako úřad obce s rozšířenou působnos-
tí. Zpracovatelem této územně plánovací dokumentace je Ing. arch. Anna Kolegarová  
z brněnské firmy Arch. Design, s. r. o. 

Na novém územním plánu obce se pracuje již od roku 2011, kdy jeho pořízení odsou-
hlasilo tehdejší zastupitelstvo obce, zadání pro vypracování územního plánu pak bylo 

Nový územní plán
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zastupitelstvem schváleno na konci roku 2012. Současně bylo pořizováno i Vyhodno-
cení vlivů ÚP Suchohrdly na udržitelný rozvoj území.

Účastníci veřejného projednání byli seznámeni s celým procesem pořizování 
územního plánu, paní architektka provedla výklad k návrhu ÚP, občané měli možnost 
dotazů a připomínek. Na závěr byli všichni upozorněni na možnost podat písemnou 
připomínku či námitku proti návrhu ÚP. Důležitost a význam veřejného projednávání 
územního plánu potvrdila hojná účast občanů, kterých se v sále KD sešlo přes šedesát.

V současné době jsou vyhodnocovány výsledky projednání – je zpracováván návrh 
rozhodnutí o námitkách a návrh vyhodnocení připomínek uplatněných k návrhu 
ÚP. O námitkách rozhodne zastupitelstvo. Rozhodnutí o námitkách a vyhodnocení 
připomínek bude součástí odůvodnění územního plánu. Schválený územní plán vydá 
zastupitelstvo obce formou opatření obecné povahy. Územní plán bude částečně hra-
zen z dotačního programu vyhlášeného Jihomoravským krajem.

 Ing. Ludmila Šišková
� MěÚ�Znojmo,�odbor��územního�plánování�a�strategického�rozvoje

Centrem každé správné obce je pěkná náves, která slouží také jako místo pro set-
kávání sousedů a široké veřejnosti. Suchohrdelské centrum je nevzhledné a nepře-
hledné. Aby bylo vedení obce připravené řešit jeho obnovu a rekonstrukci, nechala 
rada obce zpracovat studii možné podoby budoucí suchohrdelské návsi.

Autoři studie hodnotí stávající využití prostoru návsi jako „obtížně čitelné a ne-
jasně definované“. Silnice, která nepřehlednosti prostoru dominuje, svou šířkou svádí  
k nepřiměřené rychlosti projíždějících vozidel, nebezpečně umístěné jsou i autobusové 
zastávky, které omezují bezpečné přecházení chodců. Náves je nedostatečně osvětle-
ná, chybí jí odpadkové koše, lavičky…

„Základním prvkem koncepční studie návsi je definování a prostorové vymezení jed-
notlivých funkcí, dále pak vytvoření bezpečného a přívětivého řešení nejenom auto-
mobilové dopravy, ale i pěší (cyklistické) a celkové zkvalitnění veřejného prostranství. 
Nedílnou součástí řešení musí být volba kvalitních povrchových materiálů a doplnění 
kvalitního mobiliáře.“

Na suchohrdelské návsi by tak mohly vzniknout nové odpočinkové zóny, parkovací 
stání a veřejné osvětlení jak silničních, tak i pěších komunikací. Jak ale bude naše náves 
opravdu vypadat, o tom rozhodne mimo jiné i anketa. Ta bude obsahovat otevřené 
otázky, které dají prostor podnětným a zajímavým názorům. Podrobnější informace 

Studie suchohrdelské návsi
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budou společně s vypracovanou studií v nejbližší době zveřejněny na stránkách obce, 
nebo k nahlédnutí v úředních hodinách přímo na Obecním úřadu. Budeme rádi, když 
navržená podoba návsi vyvolá diskuzi, do které se zapojí každý občan, jemuž není naše 
obec lhostejná

 Jan Kutner, DiS. 
�� místostarosta�obce

Dalším informačním kanálem pro distribuci aktualit ze života  
v obci Suchohrdly, důležitých událostí a mnoha dalšího, je mobilní 
aplikace Česká obec. Jde o moderní, přehledný a praktický ko-
munikátor mezi obcí zapojenou do projektu a daným uživatelem 
mobilní aplikace nejen v dané obci.

Dosud jsme byli zvyklí získávat aktuální informace např. ze zpravodaje, obecního 
rozhlasu, nebo jsme navštívili webové stránky obce a posléze se dozvěděli, že se událo 
něco, o čem jsme potřebovali vědět o dvě hodiny dříve. Mobilní aplikace Česká Obec, 

Aplikace Česká obec
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která je volně ke stažení pro operační systém Android a iOS, je propojena s naším Obec-
ním úřadem, který Vás informuje o daném dění v obci, a to okamžitě! Aplikace pracuje 
s obrázky, videi, textem, externími odkazy, kalendářem ve vašem mobilním zařízení a 
samozřejmě zde najdete i důležité kontakty z naší obce. Vy jako uživatel máte možnost 
sledovat ale i jiné obce, pokud jsou do projektu zapojeny, jednoduchým přidáním další 
obce v mobilní aplikaci, tím získáte přehled o jiných obcích, které Vás zajímají.

 Ing. Martin Paul
� starosta�obce

Žádáme občany o shovívavost se současným stavem zatravněných obecních ploch. 
Jak můžeme všichni v poslední době pozorovat, proměnlivé počasí s občasnými 
srážkami svědčí zejména trávě a plevelům, které rostou téměř před očima. Nejen, 
že jsou k dispozici k sečení pouze dva funkční křovinořezy, ale i pracovníků k údržbě 
zeleně je oproti předchozím letům méně, není proto v silách obecních zaměstnanců 
udržet růst „na uzdě“. V jednání je zatím koupě několika dalších žacích nástrojů. 

Nad rámec zmíněných údržbových prací se podařilo připojit k vodovodnímu řadu 
budovu technického a sociálního zázemí obecních pracovníků, která stojí na kurtech a 
dosud v ní netekla pitná voda.

 Jan Kutner, DiS.
� místostarosta�obce

Sedlešovice – Dobšice – Suchohrdly – Kuchařovice – ZŠ Znojmo, Přímětická
Pilotní projekt na období od 1. září 2016 do 31. ledna 2017

Výchozí informace:
Ve školním roce 2015/2016 navštěvovalo Základní školu Znojmo–Přímětice z výše 

jmenovaných obcí celkem 41 žáků, 28 jich dojíždělo z Dobšic, 6 ze Sedlešovic, 5 ze Su- 
chohrdel a 2 z Kuchařovic. Na školní rok 2016/2017 se do 1. třídy uvedené školy zapsalo 
celkem 46 žáků z okolních obcí. 

Je pravděpodobné, že by počet žáků narostl zavedením linky školního autobusu, a to 
alespoň jednoho ranního spoje ve dnech školního vyučování. 

Pilotní projekt Školní autobus

Bujný růst trávy



Charakter dopravy: 
– zvláštní linková doprava (se souhlasem Krajského úřadu JmK).
Provozovatel: 
– ZDS Psota – městský autobus. Smluvním partnerem dopravce by byla Obec Dobšice, 
která bude poměrnou část měsíčních nákladů zainteresovaným obcím přefakturovávat. 
Předpokládaný jízdní řád: 
7.15 hod. – Sedlešovice (hospoda) 
7.22 hod. – Dobšice (Brněnská)
7.32 hod. – Suchohrdly (mateřská škola)
7.38 hod. – Kuchařovice (u kostela)
7.48 hod. – ZŠ Znojmo–Přímětická 
Předpoklad – doprava pro žáky zdarma (zvláštní průkazky).

 Ing. Jaroslav Jenšovský
 starosta obce Dobšice

O tom se přesvědčili žáci naší školy. V průběhu měsíce dubna a května připravily paní 
učitelky pro žáky několik projektových dnů zaměřených na učivo nebo významné akce, 
které právě v těchto měsících probíhají.

Víte, jak se vyrábí ruční papír, jak vypadají korunovační klenoty, jak se sází zelenina, 
sejí semínka květin a zeleniny nebo kdy mají maminka a tatínek svátek? Tak toto všech-
no naši žáci vědí. A neučí se o tom jenom ve školních lavicích. 

Prvním úkolem bylo zjistit, z čeho a jak se vyrábí ruční papír. Nejprve jsme posbírali 
pět a půl tuny starého papíru. Za  
vydělané peníze jsme si zaplatili 
autobus a odjeli do výrobny 
ručního papíru v Želeticích. Tady 
jsme na vlastní oči viděli, jak vy-
padá papyrus a z čeho se vyrábí, 
dozvěděli jsme se, jak a kde vůbec 
papír vznikl, kde a na co všech-
no se v dřívějších dobách psalo. 
Každý z nás si svůj arch papíru  
vyrobil a odvezl domů. Teď už 
víme, jak je papír vzácný a jak je 
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Učení ve škole není jen o sezení v lavicích



nutné papírem šetřit a hlavně ho 
třídit.

Dalším tématem bylo výročí na- 
rození našeho velikána dějin krále 
Karla IV. K hlubším znalostem  
o tomto vladaři nám posloužil 
Znojemský hrad, kde nyní probíhá 
výstava korunovačních klenotů. 
Doprovodný program, který měl 
podobu hry „Riskuj“, nás zanesl 
do doby Karla IV. Kvízové otázky 
nám osvětlily a doplnily znalosti, 
o kterých se ve škole neučíme a ani nemáme ve školních osnovách. Ve škole k tomuto 
tématu vytvořili žáci páté třídy celodenní projekt a záznamy vyvěsili na nástěnce.

Konečně jsme také po dlouhé zimě mohli zavítat na školní zahradu. Každý den, kdy je 
pěkné počasí, jdeme o velké přestávce posvačit do altánku, zahrát si fotbálek a nakrmit 
ryby v jezírku. Nejdůležitější je však zálivka semínek okrasných dýní, rajčat a bylinek, 
které jsme si v rámci pracovní výchovy nasadili do záhonků.

Poslední velkou akcí bylo vystoupení ke Dni matek. Patřilo nejenom maminkám, ale  
i tatínkům, kteří mají svátek týden po maminkách. Nacvičovali jsme poctivě celý měsíc. 
A určitě se to vyplatilo, protože všichni odcházeli po vystoupení spokojeni. Každý rok 
vymýšlíme něco nového a letos jsme vybrali námět ze známé televizní soutěže Star 
Dance „Když žáci tančí“. A že se jim to povedlo, není pochyb. Moderátorem byl pan 
vychovatel David alias Marek a paní vychovatelka Simona neboli Tereza. Přísná poro-
ta všem za taneční výkony udělila 31 bodů. Vystupovalo celkem pět tanečních skupin 
a několik pěveckých a tanečních hostů skvěle doplnilo tento program. Záznamy z vy-
stoupení si mohou všichni prohlédnout na webových stránkách školy. 

Do konce školního roku nám zbývá už jen necelý jeden měsíc. Pro děti je ještě 
připravena oslava Dne dětí, rozloučíme se s páťáky, podíváme se do zoologické zahrady 
a přespíme ve škole.

V novém školním roce přivítáme 20 nových předškoláků. Na žáky čeká nejenom nově 
vybavená třída, nové moderní učebnice, ale hlavně paní učitelka, kterou už děti znají  
z edukačních programů.

Krásné slunečné prázdniny dětem a rodičům přeje celý pedagogický sbor školy v Su-
chohrdlech a Kuchařovicích.

 Marcela Mašejová
� ředitelka�školy
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„Smrt nesem ze vsi, má veliké fousy…“
Tak právě takovými říkadly jsme se rozloučili se zimou na naší předvelikonoční 

besídce, která se tentokrát konala v Kulturním domě. Seznámili jsme naše rodiče i něk-
teré babičky a dědečky a další hosty s lidovými zvyky, které dříve naši předci od Maso-
pustu k Velikonocům dodržovali. Moc jsme si užívali dostatek místa na tancování a ani 
společný pozdrav slunci neměl chybu. J Příprava na besídku byla hodně náročná, ale 
naše trpělivost se vyplatila a všem v sále jsme dokázali, že na nás mohou být pyšní. 
Chceme také poděkovat panu Kutnerovi a zaměstnancům obce za pomoc s přípravou 
sálu před besídkou i s následným úklidem.

A odměna? …Samozřejmě, že byla! Krásnou pohádku „Příběh černé popelnice“ nám 
přišla do školky zahrát paní Stará. Tento skvělý příběh nás naučil nejen správně třídit 
odpad, ale dnes už i víme, že si s některým odpadovým materiálem můžeme zaexperi-
mentovat, něco vytvořit i pohrát si. Všechna představení a vzdělávací programy, které 
pro nás tvoří paní Stará, neplatíme, jsou zadarmo! Paní Stará, všichni z celé školky Vám 
moc děkujeme!!! Takových nezištných lidiček, kteří jsou ochotni pro druhé dát něco ze 
sebe, je v dnešní době jako šafránu! Za to si Vás moc vážíme!

V průběhu jara jsme, ostatně jako každý rok, zahájili předplavecký výcvik předškoláků. 
K dnešnímu dni máme za sebou již sedm lekcí a většina dětí umí splývat a plavat pod 
hladinou. Nikdo z nás se vody nebojí a tak jsme již nyní náš cíl splnili.

Rovněž máme za sebou další lekci polytechnického vzdělávání. Tentokrát jsme si hráli 
na inženýry. Zapojovali jsme a instalovali do domečku elektřinu a odpady, a tak kdyby 
někdo potřeboval poradit, stavte se, poradíme vám rádi. J

Ještě nás toho čeká do konce školního roku dost. Plánujeme výlet za jeleny, 
připravujeme rozloučení s naši-
mi předškoláky a chystáme 
překvapení… J Ale to vám ne-
prozradíme! Po prázdninách se 
přijďte k nám do školky podívat a 
uvidíte! J

Přejeme všem sluníčkové 
prázdniny!

 Vaši kluci a holky z naší školky
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Okénko do naší školky



PRÁZDNINOVÝ PROVOZ MATEŘSKÉ ŠKOLY A ŠKOLNÍ JÍDELNY

1.–8. 7. ZAVŘENO Z DŮVODU MALOVÁNÍ 
(možnost umístit děti do Mateřské školy v Dobšicích)

25. 7.– 31. 8 DOVOLENÁ
(od 15. srpna možnost umístit děti do Mateřské školy v Kuchařovicích)

Školní jídelna – 30. 7.–31. 8. DOVOLENÁ

V jarním vydání zpravodaje jsme zvali občany na ško-
lení první pomoci, které vedl zkušený odborník a vedoucí 
lékař znojemského oddělení Zdravotnické záchranné služby 
MUDr. Arnošt Růžička. Kromě členů jednotky SDH, pro které byla účast povinná  
v rámci pravidelné odborné přípravy, si cenné rady a zkušenosti přišly vyslechnout 
téměř dvě desítky civilistů, od dětí předškolního věku, po seniory. Praktická zkouš-
ka masáže srdce a dýchání z úst do úst na figurínách vyvolala na tvářích přítomných 
nejen úsměv, ale i zděšení z toho, jak fyzicky náročná tato činnost je. V podzimních 
měsících budeme školení opakovat, pokud jste tedy v březnu neměli čas, nezoufejte,  
o nic nepřijdete. 

Pane doktore Arnošte Růžičko, Vám patří velký dík za Váš obětavý přístup a čas, 
který nám pravidelně věnujete. Velmi si Vaší spolupráce vážíme!

V uplynulých měsících absol-
vovali členové jednotky v rámci  
odborné přípravy jednotek SDH 
také Kurz S40 pro strojníky JSDH 
II a III v rozsahu 40 hodin a Kurz 
V8 pro velitele JSDH v rozsahu  
8 hodin, které realizují profesionál-
ní hasiči Hasičského záchranného 
sboru Jihomoravského kraje na 
požární stanici ve Znojmě. Všich-
ni zúčastnění členové požadavky 
kurzu úspěšně splnili.
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V současné době máme za sebou jistě úspěšnou (posuďte sami) organizaci tradiční 
oslavy Mezinárodního dne dětí, na které se rádi již několik let podílíme, a tak se můžeme 
naplno věnovat přípravám letos již 7. ročníku přátelského nohejbalového turnaje, k je-
hož účasti Vás také srdečně zveme.

Zásahová činnost jednotky SDH Suchohrdly v období 1. 3.–1. 6. 2016:

Typ události Podtyp události Počet

Požár Nízké budovy 4
Požár Polní porost, tráva 3
Požár Odpad, skládka 1
Požár Výškové budovy 2
Záchrana osob a zvířat Taktické cvičení 1
Celkem  11

Bližší informace o nás naleznete na našem webu http://hasici.obec-suchohrdly.cz
 Jan Kutner,�velitel�JSDH

Příznivci suchohrdelské kopané, rád bych Vás seznámil s aktuálním 
děním v klubu a kolem našeho hřiště. Do konce sezony 2015/2016 
nám chybí v době, kdy píši tento článek, tři kola. V první řadě začneme u mužstva „A“, 
které je tři kola před koncem na velice dobrém prvním místě, o jeden bod před mužs- 
tvem Starého Petřína, které bude posledním soupeřem našeho áčka v jarní části soutěže. 
Toto utkání bude určitě jedno z nejlepších a doufáme, že nás přijede podpořit mnoho 
našich fanoušků. TJ se chystá vypravit pro fanoušky na toto utkání autobus. Naše „B“ 
mužstvo se před koncem jarní části nachází na osmém místě své skupiny. V konečném 
hodnocení je to pro „B“ mužstvo docela dobré umístění. Jako další bych zmínil mladší 
žáky, kteří ukončili sezonu na krásném pátém místě s počtem 23 bodů. A nakonec ti 
nejmenší, družstva přípravek „A“ a „B“, kteří si vedou velice dobře a s dobrými výsled-
ky. Je to vizitka hlavně trenérů a jejich práce, která je velice časově náročná. Tady bych 
chtěl apelovat i na rodiče, kteří by měli zájem a byli by ochotni pomoci, rádi je přivítáme 
mezi sebou. 
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Tělovýchovná jednota 
Suchohrdly, z. s.



Krátce bych se chtěl pozastavit také nad děním kolem hřiště. Mnozí z vás si jistě 
všimli, že se na hřišti zase něco buduje a děje. Prodloužili jsme zábrany za bran- 
kou u kabin a zvyšujeme oplocení o 1,5 m po celé délce kolem lesa. Dále budeme od  
20. června provádět finančně vcelku nákladnou regeneraci travnaté plochy, na kterou 
TJ získalo dotaci z JmK. Dovoluji si touto cestou informovat a zároveň poprosit všechny 
návštěvníky hřiště, aby omezili vstup na travnatou plochu z důvodu aplikace zmíněné 
regenerace. Celé hřiště bude ošetřeno několika postřiky v různých časových interva-
lech. Předem všem děkuji za pochopení.

A nakonec mi dovolte pozvat vás všechny na tradiční posvícení, které letos proběhne 
ve dnech 20. a 21. srpna.

Nové rozpisy a bližší informace našich mužstev najdete již koncem července na našich 
webových stránkách www.tjsuchohrdly.cz

Přeji vám všem krásné a slunné prázdniny a spokojenou dovolenou.
 Za�TJ�Suchohrdly,�z.�s.�
 předseda Miroslav Černý

TJ SUCHOHRDLY HLEDÁ TRENÉRA PRO DRUŽSTVA MLÁDEŽE. 

(Pokračování ze str. 1) Pozvání přijali místostarosta města Znojma Jan Grois, MBA, 
senátor Ing. Pavel Štohl, předseda Okresního fotbalového svazu ve Znojmě Zdeněk Leit-
ner, místopředseda Okresního 
fotbalového svazu ve Znojmě 
Milan Večeřa, spolumajitel klubu  
1. SC Znojmo Ing. Alexander 
Mamrila, jednatel společnosti In-
ženýrské stavby Neumann s. r. o. 
Znojmo Jan Neumann, hlavní in-
ženýr VAS a. s. divize Znojmo Ing. 
Jiří Žižka a šéfredaktor Znojem-
ského týdne František Střecha.

Po úvodním slovu starosty 
obce Suchohrdly Ing. Marti-
na Paula, jenž ve svém pro-
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Slavnostní zahájení provozu odlehčovacího 
fotbalového hřiště s umělým povrchem

Foto�František�Střecha
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jevu mimo jiné připomněl rovněž velkou zásluhu bývalého starosty Ing. Pavla Mrni, 
pak přidali postupně slova uznání také hosté Pavel Štohl, Zdeněk Leitner a předseda  
TJ Suchohrdly Miroslav Černý, kteří ve svých příspěvcích zejména ocenili vstřícnost 
obce k zajištění velmi dobrých rozvojových podmínek mládeže TJ Suchohrdly. Vážení 
hosté následně společně se starostou obce a za dohledu chlapců fotbalové přípravky  
TJ Suchohrdly slavnostně přestřihli pásku. Hned poté mladí chlapci přípravky TJ Sucho- 
hrdly B odehráli na tomto pěkném novém odlehčovacím hřišti slavnostní vzájemný 
zápas mezi sebou a následně se taky předvedla zápasem přípravka TJ Suchohrdly A  
s přípravkou 1. SC Znojmo. Celé odpoledne tak proběhlo ve velmi příjemné a přátelské 
atmosféře.

A ještě několik technických informací k vybudovanému hřišti:
Jedná se o hřiště s umělou trávou III. generace o rozměrech 50×30 m s umělým osvětle-

ním. Toto hřiště bude sloužit zejména k fotbalovým tréninkům a mistrovským zápasům 
mládeže TJ Suchohrdly, k tréninkovým aktivitám TJ Suchohrdly v zimním období, ke 
sportovnímu využití v rámci tělesné výchovy žáků místní školy a k organizovaným spor-
tovním aktivitám všech občanů obce. Hřiště je vlastním lajnováním přizpůsobeno tak, 
že se na něm může hrát i nohejbal.

Celkové náklady stavby činily 3 400 000 Kč, přičemž se podařilo získat dotace z Minis- 
terstva školství ve výši 1 500 000 Kč a dotace z JMK ve výši 300 000 Kč. Obec Suchohrd-
ly, která byla investorem celé stavby, se tak na financování podílela částkou přibližně 
1 600 000 Kč. 

Stavbu prováděla firma IS Neuman s. r. o. Znojmo, jenž byla vítězem výběrového 
řízení. Technický dozor investora na stavbě zajišťovala VAS, a. s. Brno, divize Znojmo.
� Za�TJ�Suchohrdly,�z.�s.�
 Ing. Jiří Žižka

Velmi pěkného úspěchu dosáhla naše starší fotbalová přípravka TJ Suchohrdly A, kdy 
se v odehrané sezoně 2015–2016 naši chlapci umístili ve skupině B na krásném 2. místě 
(se stejným počtem bodů jako první Prosiměřice) a zajistili si tak postup do finálového 
turnaje o přeborníka okresu Znojmo za účasti 6 nejlepších mužstev (vždy 2 nejlepší 
mužstva ze skupiny). Postup ze skupiny byl o to cennější, že za sebou nechali i mužstva 
Tasovic, Znojma či Hrušovan. Navíc se naše fotbalová přípravka probojovala do tohoto 
finále již potřetí za sebou (v roce 2014, 2015 a letos). Do tohoto letošního finálového 

Úspěch naší fotbalové přípravky – postup 
do finále o přeborníka okresu
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turnaje, jenž se již podruhé konal na hřišti v Suchohrdlech, si tak zajistili ještě postup 
přípravky Prosiměřic, Vranova nad Dyjí, Přímětic, Moravského Krumlova a Jezeřan 
(výsledky turnaje v době uzávěrky zpravodaje nebyly známy). 

Naši fotbalovou přípravku A vzorně reprezentovali tito hráči: David Žižka, Jan Mrňa, 
Alex Dúcký, Vojtěch Koryťák, Ondřej Teleki, Marek Březina, Vít Březina, Martin Fila, 
Tomáš Toufar, trenéři Jiří Žižka a Pavel Mrňa.

Poděkování za velmi pěkné úspěchy naší fotbalové přípravky patří i ostatním trenérům 
mládeže – Jaroslavu Dúckému, Petru Štanclovi a Michalu Albrechtovi.
� Za�TJ�Suchohrdly,�z.�s.�
 Ing. Jiří Žižka

Březen za kamna vlezem aneb Malý pranostikář versus skutečnost 
Pod tímto názvem se konala 22. března beseda u příležitosti Měsíce čtenářů a 

Světového dne meteorologie. Našimi hosty byli pánové Michal Teleki a Jan Kuřitka, 
kteří s sebou přinesli záznamy denního počasí za období několika let, což bylo velice 

Informace z místní knihovny
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zajímavé. Obdiv patřil také Malému 
pranostikáři s ilustracemi Jiřího Trnky. 

Noc s Andersenem 2016
Do této akce se 1. dubna zapojila také 

naše místní knihovna. Tématem byla 
pohádka „Malá mořská víla“. Zážit-
kem bylo pro děti promítání pohádky 
na klasické dětské promítačce a noční 
vysílání pohádky Rádia Junior Dvoj-
ky Českého rozhlasu věnované všem 
účastníkům nocování. 

Světový den knihy a autorských práv
jsme si se seniory připomněli 19. dubna zábavným listováním v díle Vlasty Javořické.
 Růžena Stará
� vedoucí�knihovny

UPOZORNĚNÍ PRO UŽIVATELE OBECNÍ KNIHOVNY
Knihovna bude z důvodu stěhování do podkrovních prostor Obecního úřadu 
během prázdnin po nezbytně nutnou dobu uzavřena. Podrobné termíny budou 
zveřejněny na obecním webu.

V minulém čísle zpravodaje 
jsme psali o Pohádkovém kreslení 
Adolfa Dudka. Nyní přinášíme fo-
tografii z této akce.

Další kulturní událostí, o které 
jsme se již zmiňovali, je Empírová 
slavnost smíření.

Návštěvníci se mohou těšit na 
vystoupení smyčcového kvarte-
ta „Piùpresso“ a na seznámení 
s dobovými tanci. Netradičně si 
tak 9. července připomeneme 

Spolek přátel historie Suchohrdel
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ukončení bitvy u Znojma r. 1809. Akce začíná v 18 hod. v místním KD. Dobové kostýmy 
nejsou podmínkou.

Na závěr mého příspěvku bych chtěla poděkovat zastupitelům naší obce za spoluprá-
ci a přislíbený finanční dar. Velice si toho vážíme.

 předsedkyně spolku Růžena Stará 

 

V loňském roce došlo na základě zákona ke změně Mysliveckého sdružení Kuchařovi- 
ce na Myslivecký spolek Kuchařovice – Suchohrdly. Myslivecký spolek zajišťuje mysli- 
veckou činnost v katastrálním území obou obcí, honitbu má pronajatou od Honebního 
společenstva, jehož předsedou je Pavel Sova.

Účelem spolku nejsou jenom hony, ale především komplexní péče o zvěř a přírodu. 
Současně máme zájem i na dobré spolupráci s obecními úřady. Podílíme se na různých 
akcích, např. dětské dny, dřevo na 
táborák v měsíci květnu apod. 

Pokud budete mít jakékoliv 
připomínky k činnosti našeho spolku, 
můžete se obrátit na Josefa Kudrnu, 
předsedu spolku (Kuchařovice 148, 
tel. 723 330 373), nebo na Ing. Karla 
Kutnera, mysliveckého hospodáře 
(Suchohrdly, Březová 118, tel. 604 
946 298).

 Za MS Ing. Josef Molík

Tak jako v mnoha jiných obcích, i v Suchohrdlech jsme v sobotu 30. dubna pálili čaro- 
dějnice. Tuto akci již tradičně připravili naši dobrovolní hasiči za pomoci Kk obce. Pěkné 
jarní počasí a možná i vidina prvního jarního opečeného špekáčku vytáhli z domácích 
pelíšků hojný počet dětí i dospělých.

Oficiálně všechny přítomné přivítal v 19 hodin starosta Martin Paul, a to za neoficiál-
ní asistence dvou „ošklivých“ čarodějnic. Ty nakonec vtipně zpestřovaly celý čaroděj- 

Pálení čarodějnic

Myslivecký spolek 
Kuchařovice – Suchohrdly
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nický večer. Po zapálení vatry 
bylo připraveno malé kulturní 
zpestření v podobě písniček, 
které zazpívala za doprovodu 
kytary slečna Nikol. Svůj 
pěvecký talent předvedly i 
přítomné čarodějnice a připo-
jily se i některé děti. Zajímavé 
byly také ukázky s ohněm, 
které si připravil a předvedl 
František Kuchař. Dozvěděli 
jsme se např. jak lze připravit 
plechovkový vařič, jak vzniká 

ohnivé tornádo a hlavně, jak nemáme v kuchyni hasit vznícený rozpálený tuk.
Celý večer proběhl v pohodové náladě. Děti se vyřádily na hřišti, dospělí si poklábosili 

po zimní odmlce se svými známými, opékaly se špekáčky, pilo se limo i pivo. Pěknou a 
vydařenou akci nakonec završil perfektní ohňostroj.

Děkujeme tímto především SDH za přípravu akce a opět radnímu Tomáši Vyskočilovi 
za sponzorský příspěvek v podobě zapůjčení party stanu.

 Za Kk Marcela Paulová

Letošní oslava Dne matek byla v naší obci ve znamení tradičního vítání občánků. 
Proběhlo v neděli 8. května od 14 hodin v místním Kulturním domě. Po krátkém zahá-
jení a přivítání vystoupili s připraveným krátkým pásmem básní a písní žáci naší základ-
ní školy. Jejich vystoupení podtrhlo sváteční atmosféru tohoto setkání. K rodičům a 
příbuzným pak promluvil ve slavnostním proslovu starosta Ing. Martin Paul a po něm 
už došlo na samotné přivítání našich malých spoluobčánků mezi právoplatné obyvatele 
obce Suchohrdly.

Přivítáno bylo celkem 12 dětí, z toho 7 holčiček a 5 chlapečků. Všichni přítomní rodiče 
vítaných dětí se podepsali do pamětní knihy obce, ve které byly připravené další origi- 
nální obrázky od Vladimíry Bulínové. Při té příležitosti převzali rodiče z rukou pana sta-
rosty kytičku, pamětní list a malý dárek. Celé slavnostní odpoledne bylo zakončeno 
společným přípitkem.

Poděkování patří Lence Kuchařové za milou výzdobu sálu.

Vítání malých občánků
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Mezi suchohrdelské občany byli 
přivítáni:

Anežka Beňáková, Karolína Kut-
nerová, Jana Schneiderová, Char-
lotte Drahošová, Marek Koch, 
Valerie Kloudová, Michael Ševčík, 
Lukáš Bajgl, Jiří Kučera, Tereza 
Grillowitzerová, Adam Novotný a 
Kateřina Cejpková. Všem novým 
občánkům přejeme šťastný a po-
hodový život. 

 Aneta Konyáriková
� �referentka�Obecního�úřadu

K letošnímu Mezinárodnímu dni dětí připravila Kk naší obce hned dvě akce. Na  
28. května byl naplánovaný autobusový výlet do ZOO Jihlava, kde měly děti prožít pří-
jemný den se zvířátky a užít si perfektní zábavu v krásném dětském parku plném atrak-
cí. Bohužel, kvůli malému počtu zájemců musel být tento výlet zrušený.

Hlavní oslava MDD, která se konala v neděli 5. června odpoledne na fotbalovém 
hřišti, se naštěstí vyvedla na jedničku. Děti svůj velký svátek oslavily aktivně a s nad- 
šením plnily připravené úkoly na celkem devíti stanovištích. Jejich dovednost, sna-
ha i odvaha byla odměněna malým balíčkem dobrůtek, limonádou a zmrzlinou.  

V letošním roce na děti čekalo 
hned několik překvapení.

Především kluci ocenili 
možnost zastřílet si nejenom 
ze vzduchovky, ale i z paintbal- 
lových a airsoftových zbraní. 
Menší dětičky okukovaly lovecké 
pejsky a zařádily si v nafukovacím 
hradu. Děvčata zase využila 
možnost vyzkoušet si bubnování 
se skupinou dětí pod vedením 
Marcely Jelínkové, která nám 

Mezinárodní den dětí
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zpestřila odpoledne svými ukáz-
kami. Atraktivní novinkou byla 
možnost jízdy na Segway (kozo-
nožkách) s řídítky i bez řídítek. 
Této příležitosti využily nejenom 
děti, ale i někteří odvážní rodiče.

Pořadatelé na všech stano-
vištích se za celé odpoledne nes-
tihli ani na chvíli zastavit. Dětí 
přišlo skoro na dvě stovky a to už 
je pořádný nářez! Ale ty dětské 
úsměvy a spokojenost stojí za to.

Na závěr letošní oslavy proběhlo ještě slosování všech odevzdaných soutěžních lístků 
a pět dětí si odneslo pěknou památku na příjemně strávené odpoledne v podobě věcné 
výhry, které do tomboly věnovali sponzoři a obec Suchohrdly.
1. cena – plavba lodí Poseidon na Vranovské přehradě pro čtyřčlennou rodinu – věnova- 
 la ERA Reality – výherce Kubík Šafář;
2. cena – velká stříkací pistole na vodu – věnovala obec – výherkyně Michalka Kochová
3. cena – nafukovací delfín – věnovala obec – výherkyně Natálka Sýkorová
4. cena – 5 litrů jablečného moštu – věnoval Rynek Těšetice + nafukovací kruh – věno 
 vala obec – výherkyně Lucinka Kantorová
5. cena – 5 litrů jablečného moštu – věnoval Rynek Těšetice + pěnová žížala do vody –  
 věnovala obec – výherkyně Adélka Rožnovská.

Oslavu MDD ukončily děti společným ZDAR, ZDAR, ZDAR!  A teď už se jen můžeme 
těšit na další rok a nová překvapení. Moc děkujeme všem spolupořadatelům a spon-
zorům, kteří se akce zúčastnili a 
přispěli k jejímu průběhu. Jsou 
jimi především ERA Reality, Rynek 
Těšetice, Roman Janák (občer-
stvení), Česká obec, Portals-on, 
spol. s r. o. (přibližovadla), Ak-
ceznojmo.cz (paintball, bubínky),  
Vítězslav Spurný (military), Libor 
Veselý a samozřejmě hasiči, fot-
balisti a myslivci naší obce.

 Za�Kk�Marcela�Paulová

Foto�Jana�Kutnerová
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Kalendář připravovaných akcí

Sbor dobrovolných hasičů obce Suchohrdly pořádá 
od 9.00 hodin na hřišti s umělým povrchem v Suchohrdlech 
7. ročník nohejbalového turnaje trojic 
Startovné 300 Kč na družstvo, občerstvení zajištěno.
Závazné�přihlášky�potvrďte�do�22.�června�na�tel.�773�787�586,�p.�Kutner.

sobota
25. 6. 

Zájezd do termálních lázní Sárvár v Maďarsku
Odjezd v 5.00 hod., návrat ve 21.00 hod. 
Cena: 620 Kč dospělí, 540 Kč děti do 14 let.
Bližší�informace�na�tel.�č.�604�622�098�(I.�Mrňová,�Třešňová�354)

sobota
25. 6. 

Spolek přátel historie Suchohrdel pořádá
u příležitosti vzpomínkových akcí na Bitvu u Znojma
Empírovou slavnost smíření
v dobovém oblečení (není podmínkou) a s dobovými tanci
od 18 hodin v Kulturním domě. 

sobota
9. 7. 

Podrobné informace a termíny všech akcí budou včas upřesněny 
a zveřejněny na plakátech a obecním webu.

TJ Suchohrdly pořádá za Kulturním domem tradiční
Suchohrdelské posvícení
V sobotu od 20.00 hod. – k poslechu a tanci hraje HABAKUK 
V neděli od 17.00 hod. – poslechu a tanci hraje VASR BAND
Těšit se opět můžete na půlnoční překvapení. 

20. 8. 
a 21. 8.

Kulturní komise pořádá tradiční rozloučení s prázdninami
AHOJ PRÁZDNINY 2016, 
které proběhne odpoledne na hřištích a kurtech u Obecního úřadu. 
Kromě soutěží pro děti jsou připraveny tradiční atrakce a plno 
překvapení pro všechny věkové kategorie! 

sobota
3. 9.



Vydává�OÚ�Suchohrdly,�Těšetická�114.�Evidenční�číslo�MK�ČR�E�11697.
Vychází�jako�čtvrtletník�v�nákladu�480�ks.�Datum�vydání�15.�6.�2016.�Neprošlo�jazykovou�úpravou.
Kulturní�komise:�Ing.�Martin�Paul,�Mgr.�Vladislav�Krčál,�František�Kuchař,�Bc.�Martina�Musilová,�
Pavel�Rychlík,�Jana�Vágnerová,�Libor�Veselý.
Příspěvky�do�zpravodaje�můžete�zasílat�v�elektronické�podobě�na�zpravodaj@obec-suchohrd-
ly.cz,�v�papírové�formě�vhodit�do�schránky�na�OÚ.�Uzávěrka�příštího�vydání�je�31.�8.�2016.

26 2/2016

Ceny inzerce
Obec Suchohrdly poskytuje za úplatu možnost inzerce v tištěném Zpravodaji. Cena  
inzerce závisí na velikosti a počtu opakování. 

Ceník jednorázové inzerce: 
• 1/1 zadní strana obálky 3 000 Kč
• 1/1 strana 1 500 Kč
• 1/2 zadní strany obálky 2 000 Kč
• 1/2 strany  1 000 Kč
• 1/4 strany    750 Kč
• 1/8 strany    500 Kč

Ceník opakované inzerce v min. 4 číslech: 
• 1/1 strana 1 111 Kč
• 1/2 strany    750 Kč
• 1/4 strany   555 Kč
• 1/8 strany   370 Kč

Uvedené ceny jsou bez DPH. 

Požadavky na tiskové podklady inzerce:
dodržení daných rozměrů (spad 3 mm), min. rozlišení 300 dpi, barevný režim CMYK, 
texty ve 100% černé, typ souboru pdf, eps, tiff, jpeg. 

1/1 strana

148×210 mm 
+ spad

1/1 strana

128×182 mm 
1/1 strana

133×195 mm 

1/2 strany

133×95 mm 

1/4 strany

64×95 mm

133×46 mm
1/8 strany

64×46 mm 

Úřední hodiny Obecního úřadu

 Pondělí 8.00 – 12.00 | 13.00 – 17.00 hodin
 Středa 8.00 – 12.00 | 13.00 – 17.00 hodin

Těšetická 114, 669 02 Suchohrdly
Telefon, fax: 515 225 690

Web: www.obec-suchohrdly.cz, e-mail: info@obec-suchohrdly.cz

   

KKKuuupppuuujjjeeettteee   čččiii   ppprrrooodddááávvváááttteee nemovitost? 

                   

     Vám nabízí 

                       bbbeeezzzppplllaaatttnnnééé   pppooorrraaadddeeennnssstttvvvííí   

 
 

 

  

 

Zajistíme Vám:      -    kompletní právní servis 
            -    řešení exekucí a oddlužení 
            -    pomoc při financování nemovitosti s 

 
Pro kupující: 

- Najdeme Vám nemovitost na míru dle Vašich požadavků 
- Poskytneme Vám kvalitní a vyvážené kupní a rezervační smlouvy 
- Zajistíme bezpečný převod vlastnických práv 

 
Pro prodávající: 

- Poradíme, jak prodat rychle, bezpečně a výhodně 
- Máme obsáhlou databázi poptávajících s jasnými požadavky 
- Topujeme naši inzerci, tzn. posouváme ji ve vyhledávačích na přední pozice 

 
 

 

  

 

•
•
•

•
•
•

•
•
•

Je Vám milejší osobní řešení Vašeho problému?
Pak si s námi neváhejte domluvit schůzku.

Můžete nás kontaktovat na telefonním čísle 725 541 046
nebo na e-mailové adrese eracomfortznojmo@era-reality.cz.

Kancelář ERA Comfort najdete na ulici Kramářská 4 ve Znojmě.

Naši makléři jsou řádně vyškoleni na mnoha kurzech.

Poradíme Vám, jaké jsou nejčastější chyby při koupi či prodeji

a jak se jim vyvarovat.
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